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Zápis č. SPF/2019/R/Z6 

 
Zo zasadnutia Rady SPF konanej dňa 12.06.2019 v Bratislave 

 
prítomní členovia: Rastislav Bielik, Marcel Blažo, Tomáš Klobučník, Martin Králik, Jana           
Labudová, Nora Szauder, Ivan Šulek 
 
prítomní prizvaní: Ladislav Križan (kontrolór SPF) 
 
ospravedlnení členovia: Pavol Peciar, Štefan Šmihula  
 
Navrhovaný program: 
 
1.     Otvorenie 
2.     Schválenie návrhu programu Rady SPF 
3.     Kontrola úloh zo zápisu Rady SPF/2019/R/Z5 
4.     Záležitosti Sekcií plaveckých športov 
5.     Čerpanie rozpočtu a stav účtov SPF k 30.4.2019 
6.     Pohľadávky a záväzky k 7.5.2019 
7.     Záležitosti sekretariátu SPF 
8.     Slovenská plavecká marketingová, s.r.o.  
9.     Rôzne 
 

Bod č.1:  Otvorenie 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek ako predsedajúci Rady SPF o 9.10 hod. privítal prítomných            
a požiadal ich o stručnosť a konštruktívnosť s cieľom prípadné diskusie si nechať na              
neformálne diskusie počas neskorého obeda.  

Skonštatoval, že z počtu 9 členov Rady SPF sú prítomní 7 členovia, a teda Rada SPF              
je uznášaniaschopná. 
 

Bod č. 2: Schválenie návrhu programu Rady SPF 
Priebeh diskusie:  

Návrh programu a Pozvánka na Radu SPF bola členom zaslaná elektronicky dňa            
10.06.2019, a materiály k rokovaniu Rady SPF boli členom priebežne zasielané elektronicky            
formou zdieľaného priečinku.  

Prezident SPF Ivan Šulek ako predsedajúci Rady SPF, keďže ani po jeho vyzvaní, či              
sú návrhy na jeho doplnenie, predložil návrh schváliť program rokovania Rady SPF tak, ako              
bol pôvodne navrhnutý. 

Kontrolór SPF Ladislav Križan sa ešte pred samotným aktom hlasovania spýtal na            
spôsob tvorby zápisu z tohto zasadnutia Rady SPF a osobu, ktorá za jeho vytvorenie riadne               
a včas bude zodpovedná, vzhľadom na fakt, že pani Zuzana Blažová, ktorá bývala dlhodobo              
prítomná na zasadnutiach Rady SPF ako zapisovateľka zodpovedná za vytvorenie návrhov           
zápisov z nich pre overovateľa požiadala o zbavenie od tejto pracovnej úlohy, čomu po              
svojom zvolení nový prezident SPF Ivan Šulek vyhovel. Ten informoval, že sa zo zasadnutia              
robí zvukový záznam ako obvykle, z ktorého on sám osobne vyhotoví písomný zápis.  
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SPF/2019/R/Z6/U1 
Rada SPF schvaľuje program rokovania Rady SPF v znení:  
1.     Otvorenie 
2.     Schválenie návrhu programu Rady SPF 
3.     Kontrola úloh zo zápisu Rady SPF/2019/R/Z5 
4.     Záležitosti Sekcií  plaveckých športov 
5.     Čerpanie rozpočtu a stav účtov SPF k 30.4.2019 
6.     Pohľadávky a záväzky k 7.5.2019 
7.     Záležitosti sekretariátu SPF 
8.     Slovenská plavecká Marketingová 
9.      Rôzne 

 
Hlasovanie:  
Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené 
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 
 

Bod č. 3: Kontrola úloh zo zápisu Rady SPF/2019/R/Z5 
 

 
Úloha č.   11/2014 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF za garancie prezidenta SPF, v prípade získania           
akýchkoľvek zdrojov v prospech SPF, s ktorými je prípadne spojený nárok na odmenu,             
zabezpečiť a osobitne aj evidovať podklady nevyhnutné pre výpočet, ale i verifikovanie            
vzniku nároku na odmenu a jej výšku. (všeobecná cena na relevantnom trhu, potvrdenie             
darcu/poskytovateľa a pod.) 
 
Stav úlohy:  Nová úloha  
Termín: 14.8.2019  - pripraviť aktualizovaný návrh odmien                      
Z: p. Križan, sekretariát SPF 
 
Priebeh diskusie:  

V apríli 2019 na Konferencii SPF “novodovolení” členovia Rady SPF boli stručne            
informovaní o stave a histórii úlohy č. 11/2014 členom Rady SPF za legislatívu a právo               
Marcelom Blažom resp. kontrolórom SPF Ladislavom Križanom vzhľadom k materiálu          
pripravenému p. Róbertom Košťalom (predtým pripravovala p. Adámková). K bodu prebehla           
krátka diskusia, v rámci ktorej boli zvýraznené etické otázky vzhľadom k získavaniu zdrojov z              
verejných grantových schém pracovníkmi SPF v rámci ich náplní práce a fondu pracovného             
času (člen Rady SPF pre ekonomiku Nora Szauder) resp. pôvodný, pre iné osoby motivujúci              
zmysel celej úlohy pri jej vytvorení pred 5 rokmi v roku 2014 (členka Rady SPF a                
viceprezidentka SPF pre synchronizované plávanie Jana Labudová).    

 
Úloha č. 109/2018 

2 



 
SPF/2019/R/Z6 

 
________________________________________________________________________ 
Rada SPF ukladá predsedovi DK SPF vypracovať správu o činnosti DK SPF a stave              
všetkých prípadov za posledné 2 roky v štruktúre podané podnety, podnety v riešení a ich               
stav, rozhodnuté podnety s uvedením dňa podania podnetov, dňa začatia konaní, dňa            
ukončenia konaní. 
  
Stav úlohy:  Nesplnená 
Nový termín: 15.08.2019 ( pôvodný termín 12.10.2018, 15.12.2018)                         
Z: p. Bartovič, p. Križan, p. Šulek 
 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek informoval, že sa telefonicky spojil s predsedom           
Disciplinárnej komisie SPF (DK SPF), avšak opäť získal iba prísľub na ďalší týždeň. Vyslovil              
pochybnosti o reálnosti tohto termínu. Navrhol riešiť zlepšenie činnosť DK SPF pri limitoch,             
ktoré voči nej členovia Rady SPF majú.  

Kontrolór SPF Ladislav Križan opätovne informoval i “novodovolených” členov Rady          
SPF o DK SPF, že v zmysle stanov SPF je to orgán zabezpečenia spravodlivosti SPF, ktorý                
je nezávislý a nestranný. Zodpovedá sa Konferencii SPF. Táto volí jej predsedu a             
podpredsedu. Ostatných ich členov volí Rada SPF ako najvyšší výkonný orgán SPF, čo sa v               
minulosti i udialo. Prezident SPF, Rada SPF, Kontrolór SPF dokonca ani Konferencia SPF             
nemôžu zasahovať do rozhodovacej činnosti DK SPF a nemôžu zmeniť či zrušiť rozhodnutie             
DK SPF. Uviedol, že pôsobenie DK SPF po vedením predsedu DK SPF Petra Bartoviča              
vníma negatívne z dôvodu nie či DK SPF rozhodla v akomkoľvek prípade tak alebo onak, ale                
preto, že v niektorých prípadoch ešte nerozhodla vôbec- z dôvodu nečinnosti resp. ním             
subjektívne vnímaných prieťahov vo viacerých konaniach, ktoré už mesiace DK SPF vedie.            
Nielen pre aktuálnu vec na CAS v Lausanne to vníma ako riziko pre SPF, ktoré je potrebné                 
akútne riešiť. Navrhol preto pozvať predsedu DK SPF Petra Bartoviča, ale i všetkých             
ostatných členov DK SPF na najbližšie zasadnutie Rady SPF, aby sa nej otvorene tvárou v               
tvár komunikovali a navrhli možné riešenia. V nadväznosti sa jeho kritické slová z jeho              
správy z aprílovej Konferencie SPF ako jedno z možných uviedol i výzvu na dobrovoľnú              
rezignáciu predsedu DK SPF Petra Bartoviča na jeho funkciu i pre možné narušené vzťahy z               
hľadiska dôvery medzi ním a jednotlivými členmi DK SPF. Žiadal o stanovenie termínu tohto              
stretnutia pre letné prázdniny ešte v júni 2019, lebo neveril, že príde po roku nesplnenej               
úlohy ku kvalitatívnej zmene, pričom i po prípadnom odstúpení predsedu DK SPF Petra             
Bartoviča z funkcie pôjde najmä o organizáciu a plynulosť práce v rámci činnosti DK SPF.  

Člen Rady SPF Marcel Blažo za legislatívu a právo zvýraznil, že ostatní členovia DP              
SPF, sú rovnako zodpovední ako predseda DK SPF Petra Bartovič. 

Prezident SPF Ivan Šulek uzavrel diskusiu k úlohe, že bude iniciovať po komunikácii             
emailom osobné stretnutie s pánom Petrom Bartovičom.   

 
Úloha č. 110/2018 
Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF - ekonomickému oddeleniu zasielať priebežné čerpanie           
rozpočtu SPF členom Rady SPF mesačne k 15-temu dňu v mesiaci. 
  
Stav úlohy:  Trvá 
Termín: priebežne                       
Z: p. Hudecová, p. Szauder, p. Králik, viceprezidenti sekcií 
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Priebeh diskusie:  

Členovia Rady SPF- Martin Králik ako 1. viceprezident SPF a Nora Szauder- člen pre              
ekonomiku- na úvod pripomenuli, že iba včera zaslaný rozsiahly materiál nestihli celý            
preštudovať.  

Prezident SPF Ivan Šulek navrhol, aby si Kontrolór SPF Ladislav Križan, pripravoval            
pre zasadnutia Rady SPF vo vzťahu k finančným operáciám, ku ktorým má akékoľvek             
otázky, podklad, ktorý by bol následne predmetom diskusie.  

Kontrolór SPF Ladislav Križan, ktorý si vyžiadal po aprílovej konferencii SPF pasívny            
prístup do internetbankingu účtov SPF, poďakoval prezidentovi SPF Ivanovi Šulekovi za jeho            
100% podporu v tejto veci a veľmi kladný postoj pri jeho zriaďovaní. Informoval             
“novodovolených” členov Rady SPF o zmysle a dôvodoch vzniku úlohy. Navrhol pre            
jednoduché informácie o cash-flow pre zasadnutia Rady SPF hľadať administratívne          
nenáročné pri cca 20 000 účtovných položkách, no i členom Rady SPF zrozumiteľné             
spôsoby- napr. konferenciou SPF schválený rozpočet doplnený o stav čerpania +           
ekonomické vyhodnocovanie každej uskutočnenej akcie/ projektu v rozsahu plán a          
skutočnosť a v prípade rozdielu jeho odôvodnenie, aby každý na Rade SPF bol najmä o               
neplánovaných  výdavkoch informovaný vrátane ich odôvodnenia.  

Člen Rady SPF a 1. viceprezident SPF Martin Králik popísal podklady a ukázal             
vlastný spôsob práce vo vzťahu k iba plávaniu, ktorý ostatní prítomní vnímali ako veľmi              
prínosný.  

Členka Rady SPF pre ekonomiku Nora Szauder vyzdvihla potrebu sledovania          
hospodárnosti a “preúčtovanie zo štátneho na vlastný účet a späť” z hľadiska procesného             
nielen na záver kalendárneho roka.      

Člen Rady SPF Rastislav Bielik a viceprezident SPF pre plávanie podporil diskusiu a             
navrhol doplnenia riešení.  

Prezident SPF Ivan Šulek uzavrel diskusiu k úlohe tak, aby bol v nadväznosti na              
aktuálny spôsob práce člena Rady SPF a 1. viceprezidenta SPF Martina Králika mu boli              
schopné ostatné športy v rámci SPF poskytnúť súčinnosť a zároveň “si strážiť” výdavky             
každý za svoj šport spôsobom plán a skutočnosť na každej Rade SPF. Vyzdvihol potrebu              
väčšieho zdieľania informácii medzi členmi Rady SPF a nie ich koncentráciu najmä iba u              
jednej osoby ako tomu bolo v minulosti, keď bol rozpočtový proces doménou temer výhradne              
bývalej prezidentky SPF Ireny Adámkovej.   
 

 
Úloha č. 112/2018 
Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF vykonať kompletnú inventarizáciu majetku SPF. 
  
Stav úlohy:  novozadaná úloha 
Nový termín: 30.06.2019  (pôvodný termín: 15.03.2019, 31.12.2018, 30.11.2018)                       
                           
Z: Sekretariát SPF, p. Šulek – návrh formy 
 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek informoval o stave plnenia. Kontrolór SPF Ladislav Križan            
sa spýtal, či termín 30.6.2019 vníma termín ako reálny alebo nie. Cieľ je nie formálne               
splnenie, na čom má eminentný záujem i prezident SPF Ivan Šulek, ktorý chce majetok              
“vidieť na vlastné oči”.    
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Úloha č. 173/2018 
Rada SPF odporúča DK SPF vykonať aktualizáciu Zásad rozvrhu práce DK SPF medzi             
senáty DK SPF, ktoré boli prijaté Uznesením DK SPF SPF/2017/DK/U2/P zo dňa 3.2.2017 a              
ustanoviť jedného z členov DK SPF ako člena DK SPF náhradníka. 
  
Stav úlohy:  Trvá 
Termín: bez zbytočného odkladu          
Z: Sekretariát SPF 

 
Úloha č. 43/2019 
Rada SPF ukladá zabezpečiť zmluvný vzťah - vystavenie faktúry ( Paušálna náhrada            
nákladov za použitie zariadenia) a odovzdávací a preberací protokol. 
  
Stav úlohy:  Splnená 
Termín: ihneď                                 
Z: p. Blažová, p. Hudecová  

 
Úloha č. 46/2019 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zmluvne zabezpečiť pozície v zmysle doplnenej           
organizačnej štruktúry sekretariátu SPF. ( oblastní skladníci) 
  
Stav úlohy:  Trvá 
Termín: bez zbytočného odkladu         
Z: sekretariát SPF 
  

 
Úloha č. 52/2019 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zverejniť aktualizované Termíny povinných spoločných          
akcií jednotlivých reprezentačných družstiev SR mužov vo vodnom póle. 
      
Stav úlohy: Splnená 
Termín: bez zbytočného odkladu                             
Z: Sekretariát SPF (G. Gyurcsi - manažér reprezentačných družstiev vodného póla ) 

 
Úloha č. 58/2019 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF aktualizovať zoznam členov VSVP a mailový distribučný            
zoznam sekcie vodného póla ( p. Baranovič). 
  
Stav úlohy:  Splnená 
Termín: bez zbytočného odkladu         
Z: M. Nowak (športový riaditeľ  SPF) 

 
Úloha č. 59/2019 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF aktualizovať zoznam členov VSVP a mailový distribučný            
zoznam sekcie vodného póla ( p. Berlanský). 
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Stav úlohy:  Splnená 
Termín: bez zbytočného odkladu         
Z: M. Nowak (športový riaditeľ  SPF) 
 

 
Úloha č. 78/2019 
Rada SPF ukladá ekonomickému oddeleniu priebežne sledovať pohľadávky SPF s tým, že            
po dvoch neúspešných výzvach odstúpiť na ďalšie riešenie jednotlivým športom pohľadávky           
športovo-technického charakteru a iné pohľadávky predložiť výkonnému orgánu SPF.  
  
Stav úlohy:  plní sa priebežne 
Termín: Trvá 
Z: Sekretariát SPF 
 
Priebeh diskusie:  

Kontrolór SPF Ladislav Križan informoval o získaní finančných prostriedkov         
vymožením viacročnej pohľadávky od španielskej strany, ktorá sa vďaka iniciatíve člena           
Rady SPF za legislatívu a právo a advokáta SPF Marcela Blaža podarilo “vydobiť” pre SPF,               
no ktoré po ústnom usmernení od Hlavnej kontrolórky športu Alici Fisterovej           
sprostredkovanej kontrolórovi SPF Ladislavovi Križanovi, boli vrátane naspäť ministerstvu.  

Člen Rady SPF za legislatívu a právo Marcel Blažo zvýraznil, že zaslaný podklad je              
neúplný a neobsahuje záväzok pracovníka SPF Miroslava Nowaka voči SPF a termíny jeho             
splátok, s ktorými meškal. Člen Rady SPF Rastislav Bielik ako viceprezident SPF pre             
plávanie i Tomáš Klobučník ako Člen Rady SPF- zástupca športovcov sa dopytovali na             
dôvod a okolnosti vzniku tohto jeho záväzku a stav jeho (ne)plnenia.  

Prezident SPF Ivan Šulek pre zaslanie podkladu až v deň zasadnutia Rady SPF             
informoval o jeho osobnom rozhovore s pracovníkom SPF Miroslavom Nowakom a navrhol            
opätovnú, no poslednú ústretovosť, s ktorou sa väčšina členov Rady SPF stotožnila.    

 
Úloha č. 79/2019 
Rada SPF ukladá zverejniť zmenu a doplnenie Plánu práce pre reprezentačné družstvo SR              
diaľkového plávania na rok 2019 na webovej stránke SPF. 
  
Stav úlohy:  Nesplnená 
Termín: bez zbytočného odkladu  
Z: Sekretariát SPF ( manažér reprezentácie DP p. Gutyan) 
  

 
Úloha č. 86/2019 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zverejniť zmenu a doplnenie Súťažného poriadku           
plávania na webe SPF. 
 
Stav úlohy:  Nesplnená 
Termín: bez zbytočného odkladu  
Z: Sekretariát SPF   
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Úloha č. 87/2019 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť účasť medzinárodnej         
rozhodkyne vodného póla Ivany Mihalkovičovej na ME U15 dievčat v termíne 7. - 15.7.2019              
s miestom konania Kirishi (RUS) . 
 
Stav úlohy:  čiastočne splnená a trvá  
Termín: bez zbytočného odkladu 
Z: Sekretariát SPF ( p. Nowak, p. Kuníková ) 
 

 
Úloha č. 88/2019 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť účasť medzinárodnej         
rozhodkyne vodného póla Petra Radiča na ME U15 chlapcov v termíne 21. - 28.7.2019 s               
miestom konania Burgas (BUL). 
  
Stav úlohy:  čiastočne splnená a trvá  
Termín: bez zbytočného odkladu 
Z: Sekretariát SPF ( p. Nowak, p. Kuníková ) 
 

  
Úloha č. 89/2019 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF vykonať prevod finančných prostriedkov ( subvencia ) v             
súvislosti s podujatím WORLD AGE GROUP ARTISTIC SWIMMING CHAMPIONSHIPS         
2019. 
  
Stav úlohy:  splnená 
Termín: bez zbytočného odkladu 
Z: Sekretariát SPF ( p. Hudecová)  
 

 
Úloha č. 90/2019 
Rada SPF ukladá Výborom sekcií jednotlivých športov zamyslieť sa nad možnosťou zriadiť si             
pri svojej sekcii komisiu Masters pre svoj šport.  
  
Stav úlohy:  plávanie má zástupcu masters v sekcii, ostatné nemajú záujem o zriadenie 
Termín: bez zbytočného odkladu 
Z: Výbory sekcií jednotlivých športov 
 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek otvoril diskusiu k úlohe poznámkou, že vo výbore sekcie             
plávania je aktuálne i zástupca komunity masters, no zaujímal sa o názory iných športových              
odvetví.  

V rámci synchronizovaného plávania potrebu Členka Rady SPF Nora Szauder nevidí.      
Člen Rady SPF Rastislav Bielik ako viceprezident SPF pre plávanie, no najmä Člen             

Rady SPF a 1. viceprezident SPF Martin Králik dôkladne informovali o organizovaní,            
priebehu i financovaní podujatí kategórie masters z rozpočtu SPF vrátane miesto konania pri             
nevyhnutnosti ubytovania na nich pôsobiacich rozhodcov na náklady SPF pri ich           
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organizovaní podujatí v sobotu doobeda a nedeľu poobede pre sprievodné akcie vrátane            
večerných spoločenských kontaktov ich účastníkov pri pohári vína.  
 
 

Bod č. 4: Záležitosti sekcií plaveckých športov 
 

SEKCIA DIAĽKOVÉHO PLÁVANIA 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek informoval prítomných, že viceprezident SPF pre diaľkové           
plávanie Pavol Peciar sa ospravedlnil z účasti na aktuálnom zasadnutí Rady SPF pre            
pracovné povinnosti (nedostavil sa kolega, ktorý ho mal nahradiť). Zároveň informoval           
prítomných, že v dnes večer o 18-tej hodine budú mať zasadnutie sekcie, ktoré už nabudúce              
budú plánovať pred zasadnutím Rady SPF,  podľa schválených termínov na rok 2019. 
 

SEKCIA PLÁVANIA 
Účasť plavcov na Mare Nostrum - Barcelona 2019 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek upozornil členov Rady SPF, ktorí sa s ním stotožnili, na              
nevhodnosť zladenia Plánu práce reprezentácie SR v plávaní s termínovou listinou, kde je na              
Slovensku vrcholné podujatie - Majstrovstvá SR Open v Žiline (14.-16.6.2019) a v rovnakom             
termíne 13.-17.6. 2019 sa koná reprezentačný štart TOP reprezentantov SR (Nagy,           
Klobučník, Halas, Botík) spolu s p. Železníkom v Barcelone ako súčasť 3 súťaží známych              
ako Mare Nostrum, čím prichádza ku termínovej kolízii.  

V Pláne práce v odseku Nominácie a limity na vrcholné podujatia týmto SPF porušuje              
vlastné nariadenie: “Účasť na vrcholných podujatiach je podmienená účasťou reprezentanta          
na M-SR v roku, v ktorom sa koná vrcholné podujatie. Výnimku môže udeliť Rada SPF na                
základe písomnej žiadosti reprezentanta a stanoviska VSPL, napríklad z dôvodu choroby,           
štúdia, resp. pobytu v zahraničí, kedy by sa vzhľadom na okolnosti (trvanie cesty, náklady              
cesty a pod.) vyžadovanie účasti javilo ako neúčelné alebo neprimerané. Žiadosť bude            
posudzovaná u každého plavca individuálne.”  

Prezident SPF Ivan Šulek so stotožnením sa všetkých členov Rady upozorňuje na            
nevhodné porušenie vlastných dokumentov a žiada kompetentné osoby v sekcii plávania,           
aby sa vyvarovali podobných prípadov v nasledujúcich sezónach. Týmto rozhodnutím sme           
spochybnili tiež kompetentnosť Rady SPF a hlavne znižujeme vlastnú úroveň M-SR.  
Člen Rady SPF za legislatívu a právo Marcel Blažo dal do pozornosti, že uvedené má dosah                
i na budúce schvaľovanie a odsúhlasovanie výnimiek, ktoré na základe akceptovania           
popísanej situácie bude problematické a bude možné sa na v súčasnosti akceptované            
odvolávať. Člen Rady SPF Rastislav Bielik a viceprezident SPF pre plávanie, Člen Rady SPF              
a 1. viceprezident SPF Martin Králik spomenuli každoročné zmeny poradia miesta 3 súťaží             
známych ako Mare Nostrum (Monaco- 8.9.6.2019, Canet en Roussillon- 11.-12.6.2019,          
Barcelona- 15.-16.6.2019) a osvetlili príčiny. Ako prítomní členovia sekcie plávania sa           
ospravedlnili za uvedený stav, tento prípad nastal kolidujúcimi termínmi konania oboch           
podujatí, kde v oboch prípadoch v čase schvaľovania neboli isté miesta konania (v rámci SR             
boli problémy s technickým usporiadaním majstrovských súťaží). Uvedeného prípadu sa         
v budúcnosti vyvarujú. Člen Rady SPF Tomáš Klobučník ako zástupca športovcov navrhol           
zvážiť konanie majstrovstiev SR v skoršom termíne ako to majú všetky krajiny a radšej VC             
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Slovenska zaradiť na koniec, aby sa plavec mohol zamerať na splnenie kvalifikačných limitov             
a neskôr sa už mohol vyslovene sústrediť na prípravu na vrcholné podujatie.  

Člen Rady SPF za legislatívu a právo Marcel Blažo súhlasil s touto progresívnou             
myšlienkou, no pripomenul, že v minulosti, sami niektorí samotní plavci presadzovali presne            
opačné tendencie. Členovia sekcie plávania navrhujú posunúť tiež M-SR žiakov na termíny            
po uzavretí známok, aj prvý júlový týždeň kvôli školskej dochádzke.  

Kontrolór SPF Ladislav Križan opätovne, už po niekoľkýkrát pripomenul jeho návrh           
vytvoriť v rámci SPF “Kalendár všetkých podujatí SPF” cez verejne cez web dostupný             
zdieľaný Google kalendár po vzore už fungujúceho kalendára napr. i v rámci Finančnej             
správy SR, čím by pri tvorbe termínovej listiny SPF mohlo prísť k eliminácii bazénových              
konfliktov.  

Prezident SPF Ivan Šulek súhlasil a požiadal, aby sa pri kreovaní termínového            
kalendára dohodli jednotlivé sekcie na kompromise a neblokovali si vzájomne termíny hlavne           
v Bratislave a okolí, kde je pretlak na jeden súťažný 50m bazén, pričom členka Rady SPF               
Nora Szauder pripomenula, že synchronizovanému plávaniu postačuje 25m bazén v          
Šamoríne v prípade systémovej dlhodobej spolupráce s jeho vlastníkom.  
 

 
Úloha č. 91/2019 
Rada SPF ukladá členom sekcií sledovať termínovú listinu s ohľadom na reprezentáciu           
a M-SR 
 
Termín: stály 
Zodpovední: členovia sekcií a manažéri športov 
 
Film Športové nádeje plávania SPF 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek informoval členov SPF o ponuke pána Petra Púcheho z             
RTVS vyrobiť filmovú reportáž Nádeje plávania SPF v dokumente Športové nádeje, ktoré sa             
vysielajú na RTVS 2 vrátane s výrobou súvisiacich nákladov.  

Má ísť o zviditeľnenie mladých športovcov a ich starších vzorov (ako Martina          
Moravcová). Ostatní členovia Rady SPF sa stotožnili s tým, že pre zviditeľnenie výsledkov            
práce SPF je potrebné vybrať zástupcov všetkých 4 športov na čele s Martinou Moravcovou             
ako ústrednou už i historickou postavou a osobnosťou všetkých plaveckých športov na           
Slovensku po vzniku samostatnej SR.  

Prezident SPF Ivan Šulek to vníma ako nielen možnú pozitívnu prezentáciu SPF a             
ňou riadených dnes 4 športov v SR. Členky Rady SPF Nora Szauder i Jana Labudová to                
podporili ako vítané spoločné promo všetkých športov v rámci SPF, a preto súhlas s ponukou               
by mal byť podmienený zapojením všetkých športov, pričom Kontrolór SPF Ladislav Križan            
na mieste dohľadal termín kempu Martiny Moravcovej v dňoch 5.-10.8.2019 v Šamoríne.    
 

 
Úloha č. 92/2019  
Rada SPF prerokovala zámer – natočiť film Športové nádeje SPF a vyjadrila súhlas             
s výdavkami/ nákladmi cca 2 500 Euro za podmienky, že budú zastúpené všetky 4 športy             
SPF. Členovia sekcií navrhnú obratom fyzické osoby- nádeje jednotlivých športov, upozornia           
vybraných členov na dátum a miesto natáčania, aby zabezpečili ich účasť.  
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Termín: natáčanie sa uskutoční počas kempu M.Moravcovej v dňoch 5.-10.8.2019 
Zodpovední: prezident a šéfovia sekcií – nahlásiť nádej, upovedomiť p. Krausa 
(Šamorín), M. Moravcovú 
 
Masters plávanie 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek informoval členov Rady o prijatí žiadosti emailom od            
organizátorov ŠKP o.z. Košice a SAMMT o.z. Martin, ktorí v dňoch 6. - 7. júla 2019                
usporiadajú v plaveckom areáli Kúpaliska ČH Košice III. ročník Medzinárodných letných           
plaveckých pretekov Masters ARENA SLOVAKIA SWIMMING MASTERS CUP, záštitu nad          
týmto športovo – spoločenským podujatím prevzali primátor mesta Košice Ing. Jaroslav           
Polaček a župan Košického samosprávneho kraja Ing. Rastislav Trnka. Ambasádorkou          
podujatia je Košičanka Zuzana Jusková, prvá a zatiaľ jediná slovenská ženská plavecká            
premožiteľka svetoznámeho kanálu La Manche, v najlepšom slovenskom čase medzi mužmi           
aj ženami. V rámci reklamnej kampane a propagácie hore uvedeného podujatia sa uskutoční             
spontánna a neskôr aj verejná ZBIERKA pod názvom „Útok na Gibraltársky prieliv“!            
Menované kluby žiadajú o finančnú a materiálnu pomoc pri zabezpečení tohto plaveckého            
podujatia.  

Jednalo by sa o bezodplatné zapožičanie časomiery, odskokových dosiek, displeja          
(čl. 29 súťažného poriadku plávania SPF), cena 150,- € / poldeň = 3x 150 = 450,- € +                  
doprava Bratislava – Košice a späť. Refundácia nákladov na vyplatenie rozhodcovského           
zboru v zmysle podpísaných zmlúv o výkone dobrovoľníckej činnosti (viď. príloha mailu) po             
riadnom vyúčtovaní, jedná sa cca o sumu 2.700.- € 

Členovia Rady SPF sa v diskusii žiadosťou zaoberali (podanou 10.6.2019), hoci k nej             
nemali stanovisko VSPL (jeho zasadnutie bolo 3.6.2019) aj na základe skúsenosti s            
minulosťou podujatia, ktorú pre spor vyvolaný organizátorom s SPF o jeho názov riešila             
dokonca Rozhodovacia rada SPF a po nej i Konferencia SPF. Ich úvahy smerovali v prípade               
vyhovenia žiadosti k vzniku precedensu, po ktorého vzniku by sa každý z 29, resp. 25               
organizátorov pretekov (4 kvalifikačné pre ich uvedenie vo FINA kalendári s cieľom umožniť             
plniť limity športovcom + časomiera zadarmo) v rámci SPF mohol dožadovať rovnakej            
podpory. Člen Rady SPF Rastislav Bielik ako viceprezident pre plávanie i ako predseda             
VSPL spolu s členom Rady SPF a 1. viceprezidentom SPF Martinom Králikom , tiež členom               
VSPL, vyjadrili predbežné negatívne stanovisko, keďže SPF nemá vyčlenené financie          
v rozpočte na rok 2019 pre túto akciu. 

Člen Rady SPF za legislatívu a právo Marcel Blažo upozornil na príslušné            
ustanovenie Stanov SPF, z ktorého vyplýva povinnosť členov orgánov SPF posudzovať vec            
pri zachovaní rovnosti členov SPF klubov. 

Prezident SPF Ivan Šulek načrtol myšlienku vyčlenenej sumy pre komunitu masters v            
plávaní, o ktorej by si rozhodovali sami a rozhodli by, či by z danej sumy usporiadali MSR                 
alebo nejaké iné preteky,  

Kontrolór SPF Ladislav Križan upozornil na možnosť podpory v budúcnosti za           
podmienky dodržanie zásady rovnosti pre všetkých členov aj vo vzťahu k zapožičaniu           
časomiery pri vyriešení zodpovednostných vzťahov a prípadnej straty príjmu vlastných         
zdrojov od organizátorov podujatí. 
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Úloha č. 93/2019 
Rada SPF odporúča komunite Masters plávania vytvorenie zastúpenia pod Sekciou plávania           
(napr. komisiou), ktoré by cestou zástupcu/ zástupcov predkladali návrhy a požiadavky do           
Sekcie plávania.  
 
Termín: bez odkladu  
Zodpovední: komunita Masters v plávaní a VSPL 
 
Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie plavcov a realizačného tímu na            
preteky Letná Univerziáda 2019  konajúca v Neapole v termíne od 3.7.2019 - 14.7.2019: 
 
Materiály k rokovaniu:  
Uznesenie_VSPL_SPF-2019-VSPL-U30-P 
Zapis-z-hlasovaniaVSPL_SPF-2019-VSPL-U30-P 2 
 
Priebeh diskusie:  

Člen Rady SPF Rastislav Bielik ako viceprezident pre plávanie predstavil aktuálny           
personálny návrh (Martin Sadloň) a jeho odôvodnenie. Člen Rady SPF za legislatívu a právo              
Marcel Blažo poukázal i na ňom na dlhodobejšie neobsadenie funkcie reprezentačného           
trénera a pýtal sa na príčiny a najmä možné riešenia. Prezident SPF Ivan Šulek informoval o                
vývoji vo vzťahu k spolupráci SPF s VŠC Dukla i pri postavení Vladimíra Železníka ako v                
súčasnosti manažéra reprezentácie, ktorý by mal byť od jeseňa lídrom tréningovej skupiny            
VŠC Dukla v rámci Banskej Bystrice. Kontrolór SPF Ladislav Križan sa dopytoval na aktuálny              
stav a detaily zmluvných vzťahov s cieľom od septembra 2019 zabezpečiť čo najlepší možný              
priebeh tréningového procesu pre športovcov i postavenia Vladimíra Železníka v rámci SPF.            
Tomáš Klobučník ako Člen Rady SPF- zástupca športovcov informoval ostatných členov           
Rady SPF ako športovec VŠC Dukla z pozície vojaka o pre nich neznámych detailoch              
fungovania VŠC Dukla a zmenách v nej z pozície plávania ako športu. Prezident SPF Ivan               
Šulek predpokladá, že celý proces tejto veľkej zmeny sa uzavrie definitívne od 1.1.2020.   

 
 

SPF/2019/R/Z6/U2 
Rada SPF schvaľuje nomináciu plavcov a realizačného tímu na Letnú Svetovú           
Univerziádu 2019 konajúcu sa v Neapole od 3.7.2019 - 14.7.2019 nasledovne: 
 
Pretekári: 
Podmaníková Andrea, Halas Adam 
Realizačný tím:  
Martin Sadloň (hlavný tréner a vedúci výpravy) 
 
Akcia je hradená z rozpočtu SAUŠ pre rok 2019 a to bez finančnej spoluúčasti              
nominovaných pretekárov. 
  
Hlasovanie: 
Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie  schválené  
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Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 
 

 
Úloha č. 94/2019 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť Letnú Svetovú Univerziádu 2019           
v Neapole od 3.7.2019 - 14.7.2019. 
 
Termín:         bez zbytočného odkladu  
Z: p. Nowak (športový riaditeľ) 
 
- Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie plavcov a realizačného          
tímu na preteky Mare Nostrum – Barcelona (ESP), v termíne od 14.06.2019 - 16.06.2019 
 
Materiály k rokovaniu:  
Uznesenie_VSPL_SPF-2019-VSPL-U32-P 
Zapis-z-hlasovaniaVSPL_SPF-2019-VSPL-U32-P 
 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek predstavil návrh a požiadal o pružnosť pri personálnych            
nomináciách do budúcnosti pri lepšej súhre dotknutých (manažér- reprezentačný tréner-          
výbor sekcie- Rada SPF). Ostatní členovia Rady SPF súhlasili a iba uvítajú ak materiály              
dobre pripravené vopred manažérom a prediskutované a schválené výborom sekcie sa na            
zasadnutí Rady SPF už iba rituálne schvália a menej cez per rollam. Ak to bude fungovať, čo                 
najmä v minulosti nebolo pravidlom, môže prísť k decentralizácii rozhodovania. Kontrolór           
SPF Ladislav Križan pripomenul potrebu ešte lepšieho plánovania i kvôli verejnému           
obstarávaniu zo zmluvy s MŠVVaŠ SR z 2019.   
 

SPF/2019/R/Z6/U3 
Rada SPF schvaľuje nomináciu plavcov a realizačného tímu na preteky Mare Nostrum            
- Barcelona v termíne od 14.6.2019 - 16.6.2019 nasledovne: 
 
Pretekári:  
Richard Nagy, Tomáš Klobučník, Adam Halás, Marek Botík, Miroslava Záborská,          
Barbora Mikušková,  a (Zuzana Pavlikovská – na vlastné náklady) 
Realizačný tím:  
Vladimír Železník (vedúci výpravy a hlavný tréner)  
Zraz  pretekárov a realizačného tímu podľa nominačného listu 
Akcia je hradená z rozpočtu SPF pre rok 2019, z kapitoly sekcie plávania 150210, a to                
bez finančnej spoluúčasti nominovaných pretekárov. 
Zuzana Pavlíkovská sa akcie zúčastňuje na vlastné náklady na základe refakturácie           
alikvotnej časti nákladov. 
  
 
Hlasovanie: 
Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Výsledok hlasovania:   Uznesenie  schválené  
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Odlišné stanovisko člena orgánu:  žiadne 
 
Úloha č. 95/2019 
 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť preteky Mare Nostrum –           
Barcelona v termíne od 14.6.2019 - 16.6.2019 
Termín: bez zbytočného odkladu  
Z: p. Nowak (športový riaditeľ), p. Železník (manažér seniorskej reprezentácie v           
plávaní) 
 
 
Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie plavcov a realizačného tímu na            
preteky Európsky olympijský festival mládeže, v Baku (AZE) v termíne od 21.07.2019 -             
27.07.2019 
Materiály k rokovaniu:  
Uznesenie_VSPL_SPF-2019-VSPL-U33-P 
Zapis-z-hlasovaniaVSPL_SPF-2019-VSPL-U33-P 
 
Priebeh diskusie:  
Člen Rady SPF Rastislav Bielik ako viceprezident pre plávanie predstavil návrh.  
 

SPF/2019/R/Z6/U4 
Rada SPF schvaľuje nomináciu plavcov a realizačného tímu na preteky Európsky           
olympijský festival mládeže, v Baku (AZE) v termíne od 21.07.2019 - 27.07.2019            
nasledovne: 
 
Pretekári:  
Juniorky: Kovácsová Timea, Mižúrová Jana, Šprláková – Zmorová Olívia Ana, Slušná           
Lilian 
Juniori: Jablčník František, Daniš Matej, Dikácz Bence, Folťan Patrik 
Náhradníci: Kmošenová Lea, Guman Eduard 
Realizačný tím: Rastislav Hlavatý (hlavný tréner), Pavol Sirotný (asistent hl. trénera) 
Náhradník: Karel Procházka  
 
Zraz juniorov a realizačného tímu podľa nominačného listu. 
 
Akcia je hradená z rozpočtu SOŠV pre rok 2019. 
  
 
Hlasovanie: 
Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Výsledok hlasovania:    Uznesenie  schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu:         žiadne 
 
 
Úloha č. 96/2019 
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Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť preteky Európsky         
olympijsky festival mládeže v Baku. 
Termín:         bez zbytočného odkladu  
Z: p. Nowak (športový riaditeľ) 
 
Priebeh diskusie:  

Členovia Rady SPF- Martin Králik ako 1. viceprezident SPF a Člen Rady SPF             
Rastislav Bielik ako viceprezident pre plávanie informovali ostatných členov Rady SPF o            
doručených námietkach, podnetoch a pripomienkach zo strany niektorých klubov a členov           
klubu k priebehu a systému pretekov FPD Slovenský pohár žiakov. Uviedli, že všetky tieto              
podnety boli VSPL prerokovávané ako celok a na všetky boli zaslané odpovede. 

Prezident SPF Ivan Šulek uviedol, že niektoré NŠZ majú svojho hovorcu a vyjadril             
zámer, aby komunikácia SPF navonok bola empatická a zmierlivá i cez jeho osobu resp. na               
úrovni sekcii cez osoby, ktoré vedia prípadné konflikty tlmiť, nie sýtiť.   
 
Materiály na vedomie: 
Námietka klubu PO UMB Banská Bystrica 
Odpoveď VSPL na námietku PO UMB Banská Bystrica 
Otvorený list ŠK Iglóvia Spišská Nová Ves 
Odpoveď VSPL na otvorený list ŠK Iglóvia Spišská Nová Ves 
Postrehy p.Marčeková PK AZETA 
Odpoveď VSPL Postrehy p.Marčekovej  
Podnety PK AZETA 
Odpoveď VSPL na podnety PK AZETA 
 
Rada SPF berie na vedomie uvedenú problematiku riešenia odpovedí na predmetné listy. 
 

SEKCIA VODNÉHO PÓLA 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek pre neprítomnosť člena Rady SPF Štefana Šmihulu, ktorý            
je viceprezidentom pre vodné pólo, ktorého ospravedlnil, predstavil materiál. Z následnej           
diskusie vyplynula potreba, aby každý materiál bol sprevádzaný i vo vodnom póle            
rozpočtovým krytím. 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie realizačného tímu a širšej           
nominácie hráčok kategórie U15 ženy SR vo vodnom póle na výcvikový tábor a             
medzinárodný turnaj v termíne 26.6. - 30.6.2019 v Košiciach v súlade s Plánom práce              
reprezentačného družstva žien vo vodnom póle na rok 2019 a v súlade s rozpočtom SPF pre                
rok 2019. 
 
Materiál k rokovaniu:    
 

SPF/2019/R/Z6/U5 
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Rada SPF schvaľuje realizačný tím a širšiu nomináciu hráčok kategórie U15 ženy vo             
vodnom póle na výcvikový tábora a medzinárodný turnaj v Košiciach v termíne 26.6.             
- 30.6.2019, nasledovne: 
 
Širšia nominácia hráčok:  
1.    Sačuriová Alexandra SKOKE 
2.    Mešterová Nela KVPPN 
3.    Teličiaková Tamara KVPPN 
4.    Pettyová Nikita SKOKE 
5.    Kyseľová Ema SKOKE 
6.    Franková Lea SKOKE 
7.    Pasztorová Zuzana SKOKE 
8.    Gajdošová Emma Kristína SKOKE 
9.    Grežďová Katarína KVPPN 
10.  Silvia KVPPN 
11.   Hrebíková Barbora KVPPN 
12.  Cebová Alexandra PITOP 
13.  Dubná Tamara PITOP 
14.  Ličková Petra PVKVR 
15.  Hindošová Alexandra SKMD 
16.  Dvoranová Emma PVKVR 
17.  Brutovszká Angelica Scarlett SKMD 
18.  Kolárová Alžbeta SKMD 
19.  Dubajová Lea PITOP 
20.  Zelinková Eliška PITOP 
21.   Kmecová Karolína SKMD 
22.  Smolinská-Sáenz Alexandra SKMD 
23.  Ninajová Linda VPMBA 
24.  Méryová Viktória VPMBA 
25.  Luknová Tereza VPMBA 
26.  Okanovičová Jasmína VPMBA 
27.  Repová Hana VPMBA 
 
Realizačný tím: 
Peter Varga /hlavný tréner/, Ján Baranovič /asistent trénera/, Ľubomír Tóth /vedúci           
družstva/ 
 
Rada SPF poveruje hlavného trénera p. Petra Vargu stanoviť finálnu nomináciu 16            
(šestnásť) hráčok výberom zo širšej nominácie hráčok. 
 
Zraz hráčok a realizačného tímu podľa Nominačného listu.  
 
Cestovné náklady nominovaných hráčok do a z miesta zrazu znášajú nominované           
hráčky, resp. ich materské kluby. Cestovné náklady realizačného tímu do a z miesta             
zrazu  znáša SPF vo výške cestovného lístka II. triedy vlaku.  
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Náklady na akciu sú hradené z rozpočtu SPF pre rok 2019, z kapitoly sekcie              
vodného póla. 
 

  
Hlasovanie: 
Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Výsledok hlasovania:  uznesenie  schválené 
Odlišné stanovisko člena orgánu:    žiadne 

 
Úloha č. 97/2019 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť VT a účasť na           
medzinárodnom turnaji kategórie U15 ženy vo vodnom póle v Košiciach v termíne 26.             
- 30.6.2019. 
Termín: bez zbytočného odkladu             
Z: Sekretariát SPF (M. Kuníková - manažér ženských reprezentačných družstiev vo VP) 
 
Priebeh diskusie: 

Prezident SPF Ivan Šulek pre neprítomnosť člena Rady SPF Štefana Šmihulu, ktorý            
je viceprezidentom pre vodné pólo, ktorého ospravedlnil, predstavil materiál. Predmetom          
rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie realizačného tímu a širšej nominácie hráčok            
kategórie U15 ženy SR vo vodnom póle na ME U15 v termíne 4.7. - 15.7.2019 v Kirishi                 
(RUS) v súlade s Plánom práce reprezentačného družstva žien vo vodnom póle na rok 2019               
a v súlade s rozpočtom SPF pre rok 2019. 

Materiál k rokovaniu:    
 

SPF/2019/R/Z6/U6 

Rada SPF schvaľuje realizačný tím a širšiu nomináciu hráčok kategórie U15 ženy vo             
vodnom póle na Majstrovstvá Európy U15 v termíne 4.7. - 15.7.2019 v Kirishi (RUS),              
nasledovne: 
 
Širšia nominácia hráčok:  
1.    Sačuriová Alexandra SKOKE 
2.    Mešterová Nela KVPPN 
3.    Teličiaková Tamara KVPPN 
4.    Pettyová Nikita SKOKE 
5.    Kyseľová Ema SKOKE 
6.    Franková Lea SKOKE 
7.    Gajdošová Emma Kristína SKOKE 
8.    Grežďová Katarína KVPPN 
9.    Kozáková Silvia KVPPN 
10.  Hrebíková Barbora KVPPN 
11.   Cebová Alexandra PITOP 
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12.  Dubná Tamara PITOP 
13.  Ličková Petra PVKVR 
14.  Dvoranová Emma PVKVR 
15.  Dubajová Lea PITOP 
16.  Kmecová Karolína SKMD 
17.  Pasztorová Zuzana SKOKE 
 

Realizačný tím: 
Peter Varga /hlavný tréner/, Ján Baranovič /asistent trénera/, Ľubomír Tóth /vedúci           
družstva/, Zuzana Grežďová /fyzio/.  
 
Rada SPF poveruje hlavného trénera p. Petra Vargu stanoviť finálnu nomináciu 13            
(trinásť) hráčok výberom zo širšej nominácie hráčok. 
 
Zraz hráčok a realizačného tímu podľa Nominačného listu.  
 
Cestovné náklady nominovaných hráčok do a z miesta zrazu znášajú nominované           
hráčky, resp. ich materské kluby. Cestovné náklady realizačného tímu do a z miesta             
zrazu  znáša SPF vo výške cestovného lístka II. triedy vlaku.  
V prípade návratu družstva v nočných hodinách z ME SPF operatívne zabezpečí            
organizovanú prepravu do miesta bydliska hráčok alebo nocľah podľa potreby. 
 
Náklady na akciu sú hradené z rozpočtu SPF pre rok 2019, z kapitol sekcie vodného               
póla. 
 

  
Hlasovanie: 
Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Výsledok hlasovania:   uznesenie  schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 
Úloha č. 98/2019 
Rada SPF ukladá sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť účasť družstva na ME U15             
žien, Kirishi (RUS) v termíne 4. - 15.7.2019. 
Termín: bez zbytočného odkladu         
Z: Sekretariát SPF (M. Kuníková - manažér ženských reprezentačných družstiev vo VP) 
 
Priebeh diskusie: 

Prezident SPF Ivan Šulek pre neprítomnosť člena Rady SPF Štefana Šmihulu, ktorý            
je viceprezidentom pre vodné pólo, ktorého ospravedlnil, predstavil materiál. Predmetom          
rozhodnutia Rady SPF má byť na základe nominácie LEN schválenie účasti medzinárodného            
rozhodcu vodného póla Róberta Horvátha na ME U17 mužov v termíne 9. - 19.8.2019 s               
miestom konania Tbilisi (GEO) . 
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Materiál k rokovaniu:    
● LEN nominácia rozhodcov (Men’s European Junior Water Polo Championships 2019) 
 

SPF/2019/R/Z6/U7 

Rada SPF schvaľuje nomináciu medzinárodného rozhodcu Róberta Horvátha na ME          
U17 mužov vo vodnom póle v termíne 9. - 19.8.2019 s miestom konania Tbilisi              
(GEO). 
Rada SPF zároveň schvaľuje zabezpečenie spiatočnej dopravy (letenky) a         
ubytovania v mieste konania podľa pokynov organizátora turnaja. 
 
Náklady budú financované zo zdrojov SPF, z kapitoly sekcie vodného póla.  
 

  
Hlasovanie: 
Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Výsledok hlasovania:  uznesenie  schválené 
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 
Úloha č. 99/2019 
Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť účasť rozhodcu Róberta          
Horvátha na ME U17 mužov (Tbilisi, GEO) v termíne 9. - 19.8.2019. 
Termín: bez zbytočného odkladu             
Z: M.  Kuníková, G. Gyurcsi (manažéri reprezentačných družstiev vo vodnom póle) 
 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek pre neprítomnosť člena Rady SPF Štefana Šmihulu, ktorý            
je viceprezidentom pre vodné pólo, ktorého ospravedlnil, predstavil materiál. Predmetom          
rozhodnutia Rady SPF má byť na základe nominácie LEN schválenie účasti medzinárodného            
rozhodcu vodného póla Róberta Prelovského na ME U17 žien v termíne 30.8. - 9.9.2019 s               
miestom konania Volos (GRE) . 
 
Materiál k rokovaniu:    
● LEN nominácia rozhodcov (Women’s European Junior Water Polo Championships         
2019) 
 

SPF/2019/R/Z6/U8 

Rada SPF schvaľuje nomináciu medzinárodného rozhodcu Róberta Prelovského na         
ME U17 žien vo vodnom póle v termíne 30.8. - 9.9.2019 s miestom konania Volos               
(GRE). 
Rada SPF zároveň schvaľuje zabezpečenie spiatočnej dopravy (letenky) a         
ubytovania v mieste konania podľa pokynov organizátora turnaja. 
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Náklady budú financované zo zdrojov SPF, z kapitoly sekcie vodného póla.  
 

  
Hlasovanie: 
Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Výsledok hlasovania:  uznesenie  schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 
Úloha č. 100/2019 
Rada SPF ukladá Sekretariátu SPF organizačne zabezpečiť účasť rozhodcu Róberta          
Prelovského na ME U17 žien (Volos, GRE) v termíne 30.8. - 9.9.2019. 
Termín: bez zbytočného odkladu             
Z: M.  Kuníková, G. Gyurcsi (manažéri reprezentačných družstiev vo vodnom póle) 
 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek pre neprítomnosť člena Rady SPF Štefana Šmihulu, ktorý            
je viceprezidentom pre vodné pólo, ktorého ospravedlnil, predstavil materiál. Predmetom          
rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie vyplatenia odmien reprezentačným trénerom          
vodného póla za obdobie január - apríl 2019. 
 

SPF/2019/R/Z6/U9 

Rada SPF schvaľuje vyplatenie odmien reprezentačným trénerom vodného póla za          
rok 2019 (obdobie od 1.1.2019 do 30.4.2019) v nasledovnej výške:  
 
Milan Henkrich – 340,- € brutto 
Cinzia Ragusa – 60,- € brutto 
Peter Varga – 260,- € brutto 
Peter Nižný - 80,- € brutto 
Miroslav Gogola – 480,- € brutto 
Karol Bačo – 440,- € brutto 
 
Vyplatenie odmien bude realizované z vlastných zdrojov sekcie vodného póla SPF.  
 

  
Hlasovanie: 
Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Výsledok hlasovania:   uznesenie  schválené 
Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 
Úloha č. 101/2019 
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Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zabezpečiť vyplatenie odmien reprezentačným         
trénerom vo vodnom póle. 
Termín: bez zbytočného odkladu         
Z: M.  Kuníková, G. Gyurcsi (manažéri reprezentačných družstiev vo vodnom póle) 
 

SEKCIA SYNCHRONIZOVANÉHO PLÁVANIA 
Predĺženie pracovnej zmluvy - asistent SPF pre synchronizované plávanie 
Priebeh diskusie:  

Prezident SPF Ivan Šulek informoval Radu SPF, že na základe súhlasu členov sekcie             
synchronizovaného plávania bola Dodatkom č. 2 predĺžená pracovná zmluva s Janou           
Labáthovou vo funkcii asistent SPF pre synchronizované plávanie na dobu neurčitú, za            
nezmenených ostatných podmienok. 
 
Oznámenie o pridelení finančných prostriedkov z rozpočtovej rezervy predsedu Vlády          
SR o výške 25 000 Euro na MS v synchronizovanom plávaní mladších juniorov 
Priebeh diskusie: 

Prezident SPF Ivan Šulek informoval o úspešnej žiadosti pri pridelení finančných           
prostriedkov z rozpočtovej rezervy predsedu Vlády SR o výške 25 000 Euro na podporu              
organizácie MS mladších juniorov 2019 v Šamoríne.  

Kontrolór SPF Ladislav Križan poďakoval prezidentovi SPF Ivanovi Šulekovi za jeho           
osobný prínos pri tomto úspechu a veľmi ocenil pred ostatnými členmi Rady SPF, že ten sa                
rozhodol vzdať akéhokoľvek nároku na súvisiacu odmenu (pozri vyššie i Úlohu č.11/2014),            
čo všetci prítomní veľmi ocenili.  
 
Jednanie so zástupcom značky TURBO pre Slovensko – p. Valček  
Priebeh diskusie: 

Člen Rady SPF za legislatívu a právo Marcel Blažo referoval o obsahu 90             
minútového telefonického rozhovoru s pánom Valčekom aj vrátane jeho podnetov v minulosti           
na MŠVVaŠ SR resp. Protimonopolný úrad SR ako aj o možnosti možnej budúcej spolupráci              
s jeho firmou, resp. priamo s firmou Turbo alebo aj iné značky, ktoré má p. Valček v portfóliu                  
a informoval o predrokovanom termíne rokovania..  

Členka Rady SPF a viceprezidentka SPF pre synchronizované plávanie Jana          
Labudová a Členka Rady SPF pre ekonomiku Nora Szauder informovali o skúsenostiach so             
značkou TURBO pre účely a potreby synchronizovaného plávania.  

Záver diskusie bolo organizácia stretnutia medzi zástupcami sekcie        
synchronizovaného plávania, člen Rady SPF za legislatívu a právo Marcela Blaža           
a prezidenta SPF Ivana Šuleka dňa 25.6.2019 o 11.00 hod. na sekretariáte SPF, kde budú              
prerokované možné vzájomné podmienky, pričom členovia Rady SPF súhlasili so stretnutím           
aj vzhľadom na ďalšiu existenciu a možný rozvoj obchodu prevádzkovaného SPM.  
 
Synchronizované plávanie - Nada Daabousová  
Priebeh diskusie: 

Členka Rady SPF a viceprezidentka SPF pre synchronizované plávanie Jana          
Labudová na predchádzajúcom zasadnutí Rady SPF dňa 9.5.2019 predniesla návrh na           
finančnú podporu reprezentantky v synchronizovanom plávaní Nadi Daabousovej vo výške          
300 Eur/mesiac. V dňoch bezprostredne po predchádzajúcom zasadnutí Rady SPF dňa           
9.5.2019 prebehli zo strany člena Rady SPF a viceprezidenta SPF pre plávanie Rastislava             
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Bielika stretnutia na získanie finančnej podpory s cieľom eliminovať medzeru plavcami           
zaradenými v NŠC Dukla a reprezentantkami v synchronizovanom plávaní. Zhruba 2 týždne            
po Rade SPF bolo zorganizované stretnutie Nadi Daabousovej, Nory Szauder, Rastislava           
Bielika a výkonného riaditeľa občianskeho združenia, kde došlo k čiastočnej finančnej           
kompenzácii vo výške 150 Eur/mesiac. Finančný príspevok je na obdobie od jún 2019 - apríl               
2020 (OH kvalifikácia). Finančné prostriedky plynú zo súkromných zdrojov občianskeho          
združenia SportInstitute (IČO 52466876, štatutárny zástupca Rastislav Bielik),ktoré sa vo          
svojej činnosti venuje podpore talentovanej mládeže. V prípade umiestnenia sa na           
vrcholných podujatiach na popredných umiestneniach, môže dôjsť k prehodnoteniu danej          
finančnej spolupráci. Všetci členovia Rady SPF vrátane kontrolóra SPF Ladislava Križana           
vyslovili poďakovanie p. Bielikovi za uvedenú podporu. Kontrolór SPF Ladislav Križan           
navrhol rozšíriť rokovanie s VŠC Duklou ohľadom jej zaradenia minimálne z pohľadu            
sociálneho zabezpečenia aj vzhľadom na jej účasť na LOH 2016 a investovať veľa času a               
energie do sfunkčnenia a zlepšenia vzťahu VŠC Dukla a SPF.  
 

Bod č. 5: Čerpanie rozpočtu a stav účtov SPF k 30.4.2019 
Rozpočtový proces nie je iba schválenie rozpočtu, ale je to aj jeho príprava,             

hodnotenie, monitorovanie, jeho ex post vyhodnotenie po roku, čo sa zmenilo a prečo. I preto               
prišlo na Konferencii SPF v apríli 2019 k prijatiu nasledovného uznesenia (U16) :             
“Konferencia v zmysle článku 32 ods. 5 Stanov SPF deleguje na Radu SPF právomoc              
schváliť úpravy rozpočtu SPF na rok 2019 zachovávajúc stanovené pomery jednotlivých           
športových odvetví a účel jednotlivých kapitol schváleného rozpočtu SPF s dôrazom na            
výsledky a efektívnosť vynakladania rozpočtových prostriedkov a zaväzuje Radu SPF na           
jeho priebežné monitorovanie a hodnotenie počas kalendárneho roka 2019 na každom           
zasadnutí Rady SPF a pre rozpočtový proces od roku 2020 na postupnú tvorbu vopred              
stanovených, merateľných ukazovateľov, pomocou ktorých by SPF merala dosiahnutie         
svojich cieľov, resp. pokrok pri plnení cieľov SPF vzhľadom na znenie prípadného            
strategického plánu SPF.  

Členovia Rady SPF preto nadviazali na predchádzajúcu diskusiu v rámci bodu 3            
týkajúceho sa kontroly úloh (pozri vyššie diskusiu k úlohe č. 110/2018) a dohodli spôsob a               
termíny plnenia tohto uznesenia vzhľadom na systém spoločnej spolupráce a každé           
zasadnutie Rady SPF.  

 
Bod č. 6:  Pohľadávky a záväzky k 7.5.2019 

Členovia Rady SPF nadviazali na predchádzajúcu diskusiu v rámci bodu 3 týkajúceho            
sa kontroly úloh (pozri vyššie diskusiu k úlohe č. 78/2019).  

 
Bod č. 7: Záležitosti sekretariátu SPF 

Odmeny pracovníkov SPF 
Prezident SPF Ivan Šulek informoval o podkladoch a procesoch vo vzťahu k            

odmeňovaniu zamestnancom sekretariátu SPF, pričom členovia Rady SPF odsúhlasili         
odmeny zamestnancom sekretariátu SPF v mesiaci jún 2019 v sume 50% z mesačného          
platu. Konkrétne sumy vzhľadom na citlivosť údajov nie sú súčasťou zápisu.  

Najmä v apríli 2019 na Konferencii SPF “novodovolení” členovia Rady SPF boli            
predtým stručne informovaní o stave, spôsobe a histórii odmeňovania v rámci SPF ostatnými             
“pôvodnými” členmi Rady SPF, a to najmä za legislatívu a právo Marcelom Blažom, za              
ekonomiku Norou Szauder resp. kontrolórom SPF Ladislavom Križanom, ktorý ich priblížil           
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najmä vo vzťahu k odmeňovaniu na základe rozhodovania Rady SPF na jej zasadnutí na              
záver roka v 12. decembra 2018. Odmeny boli i pridelené na základe návrhu bývalej              
prezidentky SPF Ireny Adámkovej, s ktorým sa ostatní členovia Rady SPF temer úplne             
stotožnili okrem vybraných veľmi mála prípadov s tým, že rozsah osôb pracovníkov oproti             
pôvodnému rozsahu aj rozšírili .  

Po odstúpení bývalej prezidentky SPF Ireny Adámkovej v marci 2019 vykonával do            
konferencie SPF konanej v apríli 2019 ako v tom čase 1. viceprezident SPF Marcel Blažo               
funkciu štatutárneho orgánu. Počas tohto obdobia získal informácie o navýšení mzdových           
výdavkoch u vybraných 3 zamestnancov vrátane bývalej prezidentky SPF Ireny Adámkovej,           
u ktorých sa návrh bývalej prezidentky SPF Ireny Adámkovej z 12.decembra 2018 a             
schválené uznesenie rozchádzali, a to za mesiac január 2019 (vyplatených vo februári 2019),             
o ktorých nerozhodla Rada SPF na žiadnom svojom zasadnutí v roku 2019 a jej členovia o                
ich vyplatení v značnej sume neboli ani bývalou prezidentkou SPF Irenou Adámkovou do jej              
odstúpenia informovaní. Informoval o nich i Kontrolóra SPF Ladislava Križana. Obaja tieto            
informácie poskytli i ostatným členom Rady SPF už na predchádzajúcom zasadnutí Rady            
SPF dňa 9.5.2019. Nie je im obom známy právny titul ich navýšenia aj vo vzťahu k čerpaniu                 
rozpočtu na kalendárny rok 2019, v ktorom sa s týmito výdavkami de facto na úkor celej                
“mzdovej obálky na kalendárny rok 2019 pre celý kolektív pracovníkov SPF” nerátalo, pričom             
ich vyplatenie nebolo známe ani pri tvorbe rozpočtu na kalendárny rok 2019 v marci- apríli               
2019. Keďže sa toto vyplatenie týkalo iba 3 zo všetkých pracovníkov SPF, možný argument              
o preplatení “nadčasov”, o ktorom informoval prezident SPF Ivan Šulek po jeho rozhovore s              
bývalou prezidentkou SPF Irenou Adámkovou sa javí ako veľmi selektívne uplatňovaný. Člen            
Rady SPF za legislatívu a právo Marcel Blažo a kontrolór SPF Ladislav Križan preto              
požiadali o zabezpečenie potrebných písomných podkladov zo strany zodpovednej osoby za           
vedenie mzdovej agende v SPF (p. Obertášová) potrebných pre zistenie toho, z akého             
právneho titulu boli predmetné výdavky daným zamestnancom vyplatené. Členka Rady SPF           
za ekonomiku Nora Szauder vyjadrila s uvedeným postupom bývalej prezidentky SPF Ireny            
Adámkovej nesúhlas. Na podklade následne predložených podkladov členovia Rady SPF          
spolu s Kontrolórom SPF tieto vyhodnotia a na nasledujúcich zasadnutiach Rada SPF            
rozhodne o ďalšom postupe. 

Počas obeda v mieste sídla SPF v následnej veľmi rozsiahlej diskusii prebehla medzi             
všetkými členmi Rady SPF a kontrolórom SPF rozsiahla skôr menej formálna polemika.            
Týkala sa spôsobu, formy, rozsahu a miery podrobností pri informovaní verejnosti o priebehu             
zasadnutí Rady SPF formou zápisov z nich. Diskusia prebiehala aj o histórii vzniku             
aktuálneho stavu v synchronizovanom plávaní vrátane ňou dotknutých športovkýň V.R. a           
N.P., pričom zhoda prítomných bola na fakte, že pri medializácii tejto témy SPF vystupovala              
dlhodobo zmierlivo a vec a záležitosti okolo nej nekomunikovala smerom k verejnosti..  
 
Odmeňovanie prezidenta SPF 

Keďže Konferencia SPF v apríli 2019 sa napriek odporúčaniam uvedeným v správe            
kontrolóra SPF Ladislav Križan nakoniec nezaoberala spôsobom odmeňovaním prezidenta         
SPF ako zamestnanca SPF vrátane výšky jeho mesačnej mzdy a iných benefitov, kontrolór             
SPF Ladislav Križan otvoril na zasadnutí Rady SPF tieto náročné etické otázky aj vzhľadom              
na miesto trvalého bydliska prezidenta SPF Iva Šuleka (Košice) a miesto výkonu jeho práce,              
ktoré je najmä v sídle SPF (Bratislava). Navrhol preto zohľadniť tento fakt v prospech              
prezidenta SPF Iva Šuleka vzhľadom na fixné náklady, ktoré sú s týmto faktom spojené              
(náklady na bývanie a každotýždenné cestovanie).  
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Člen Rady SPF za legislatívu a právo Marcel Blažo upozornil na možnosť využívať na              
úhradu cestovných výdavkov do miesta výkonu práce (Bratislava) z miesta trvalého bydliska            
prezidenta SPF Iva Šuleka (Košice) platné vnútorné predpisy SPF, ktoré boli i pre takýto účel               
prijaté.  

Následne rokovaciu miestnosť opustil prezident SPF Ivan Šulek a diskusia o možných            
riešeniach pokračovala bez jeho prítomnosti.  

Jej záver prijatý všetkými ostatnými členmi Rady SPF bol, že už existujúca nájomná             
zmluva na byt v Bratislave, v ktorej bol pôvodným nájomcom Ivan Šulek bude ukončená,              
nájomcom sa stane namiesto neho SPF od 1.7.2019, ktorá bude uhrádzať i nájomné 400              
euro (depozit je 370 euro) mesačne, ktoré zahŕňa všetky náklady/ výdavky súvisiace s             
prenájmom, výnimkou môže byť ročné vyučtovanie rozdielu na elektriku a TUV, ktoré sú v              
paušálnej výške zahrnuté v cene nájomného.  
 
Odmena pre ekonómku SPF  

Vzhľadom na rozsah úloh a prác, ktoré prešli na pani ekonómku N. Hudecovú za              
prácu ktorú vykonávala pani Obertášová, dal som návrh na vyplatenie odmeny vo výške             
1800 Eur tejto zamestnankyni za mesiac máj a rovnako tak navrhujem pokračovať v             
nasledujúcich mesiacoch až po nastúpenie novej pracovnej sily za p. Obertášovú. Finančné            
prostriedky v rozpočte na odmenu p. Hudecovej sú v pôvodnom plate p. Obertášovej vo              
výške 2 000 Euro. 
 
Účasť prezidenta SPF a generálneho sekretára SPF na Fina World Championships           
2019 (Gwangju, Korea) 

Predmetom rozhodnutia Rady SPF má byť schválenie účasti prezidenta SPF na MS            
2019 Gwangju, Korea v dňoch 16.-28.7.2019. Prezident bude účastný na všetkých športoch            
v záujme SPF. Pobytové náklady sú na celú dobu hradené prostredníctvom FINA. 
 

SPF/2019/R/Z6/U10 

Rada SPF schvaľuje účasť prezidenta SPF Ivana Šuleka a Jany Labudovej na FINA             
World Championships 2019 - Gwangju, Korea v dňoch 12.-28.7.2019 v pozíciach tzv.            
“Officials”. Pobytové náklady sú hradené prostredníctvom FINA, letenky hradí SPF z           
vlastných prostriedkov sekretariátu SPF.  
 
Hlasovanie: 
Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0 
 
Výsledok hlasovania: uznesenie schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 
Úloha č. 102/2019 
Rada SPF ukladá zabezpečiť účasť prezidenta SPF Ivana Šuleka a viceprezidentky SPF pre             
synchronizované plávanie Jana Labudová na FINA World Championships 2019 - Gwangju,           
Korea v dňoch 12.-28.7.2019. Pobytové náklady sú hradené prostredníctvom FINA, letenku           
hradí SPF z vlastných prostriedkov sekretariátu SPF.  
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Termín:      bez zbytočného odkladu             
Z: Nowak  
 

Bod č. 8: Slovenská plavecká marketingová, s.r.o. 
Prezident SPF Ivan Šulek informoval, že s pomocou člena Rady SPF a            

viceprezidenta pre plávanie Rastislava Bielika začali diskusie s možnou kandidátkou na          
obsadenie funkcie pracovníka SPM. Tá pripraví svoje predstavy o fungovaní, ktoré by mali            
pomôcť k uzavretiu budúcej dohody, na ktorej sa pracuje.  

Prezident SPF Ivan Šulek informoval členov Rady SPF o témach súvisiacich s            
odvolaním predchádzajúcich štatutárnych zástupcoch SPM Ireny Adámkovej a Jany         
Labudovej (o potrebe vykonať zmeny v OR SR a v disponibilite účtov SPM - prístup k online                 
účtom a výmena platobných kariet SPM (rovnako ako to bolo v prípade účtov SPF).              
Rovnako informoval členov Rady SPF, že zástupca firmy SPEEDO p. Procházková           
požiadala SPF o úhradu faktúr.  
 

Bod č. 9: Rôzne 
Kontrolór SPF Ladislav Križan veľmi stručne oboznámil členov Rady SPF s obsahom            

svojej 17 stranovej písomnej správy z tuzemskej pracovnej cesty, ktorú im zaslal i 2dni              
vopred emailom. Túto absolvoval v dňoch 31.5. až 2.6.2019 v Zvolene, kde sa uskutočnilo              
školenie kontrolórov NŠZ organizované hlavnou kontrolórkou športu Alicou Fisterovou a jej           
tímom. Témami boli antidoping, verejné obstarávanie a prednáška HKŠ najmä vo vzťahu k             
výročným správam NŠZ a špecifikám použitia PUŠ v 2019 vzhľadom na zmluvu NŠZ s              
MŠVVaŠ SR. Kontrolór SPF opätovne požiadal členov Rady SPF o stanovenie termínu 1-             
denného workshopu so zástupcami riadnych členov SPF, ktorý by sa konal už nie v              
uplynutom 1., ale v 3.-4. štvrťroku roku 2019, aby im mohol sprostredkovať získané             
informácie z oboch školení konaných s HKŠ 23.- 25.11.2018 i 31.5. až 2.6.2019. Členovia              
Rady SPF zobrali správu na vedomie.  
 

SPF/2019/R/Z6/U11 

Rada SPF berie na vedomie správu kontrolóra SPF z tuzemskej pracovnej           
cesty- školenia HKŠ pre kontrolórov NŠZ, ktorú absolvoval v dňoch 31.5. až            
2.6.2019 vo Zvolene.    
 

 
Úloha č. 103/2019 
Rada SPF ukladá Súťažnému a eventovému riaditeľovi Róbertovi Košťálovi do 30.6.2019           
navrhnúť aspoň 2 termíny, kedy by sa mohol konať workshop kontrolóra SPF so zástupcami              
riadnych členov SPF vzhľadom na nabitý kalendár podujatí SPF.  
 
Termín: do 30.6.2019  
Z: Súťažný a eventový riaditeľ SPF Róbert Košťál + Miroslav Nowak 
 
Prílohy: 
 
Rokovanie ukončené v Bratislave dňa 12.6.2019 o 18.30 hod. 
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Plán najbližších zasadnutí Rady SPF : 
júl                     bez zasadnutia /MS Kórea/ 
august             14 /streda/ 
september       11 /streda/ 
október            16 /streda/ 
november        13 /streda/ 
december        11 /streda/ 
 

V Bratislave 10.9.2019 
Ivan Šulek v.r. – prezident SPF, predsedajúci zasadnutia Rady SPF a zhotoviteľ 1. verzie             
zápisu 
 

V Hviezdoslavove 14.10.2019 
Ladislav Križan, v.r. - kontrolór SPF a overovateľ 1. verzie zápisu, ktorú doplnil podľa              
zvukového záznamu zo zasadnutia Rady SPF do verzie, ktorú poskytol 10.10.2019 na            
opätovné pripomienkovanie členom Rady SPF a po súhlasnom vyjadrení časti z nich-            
Rastislava Bielika, Jany Labudovej, Marcela Blaža i samotného prezidenta SPF Ivana Šuleka            
je zverejnená od 14.10.2019 na webovom sídle SPF spôsobom umožňujúcim hromadný           
prístup  
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